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Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Moje oœwiadczenie jest zwi¹zane z problemem z pozoru lokalnym, bo dotycz¹cym dworca w Wieli-
czce, ale faktycznie maj¹cym znaczenie dla ca³ej Polski.

Trzeba sobie uprzytomniæ, ¿e ten dworzec stanowi wizytówkê ca³ej Polski, albowiem do Wieliczki,
jako zabytku klasy zerowej, przybywaj¹ ludzie z ca³ego œwiata. I pierwszy kontakt, jaki maj¹ z Polsk¹,
gdy przyje¿d¿aj¹ do Wieliczki, to ten obskurny dworzec, który jest zaroœniêty traw¹, na którym s¹
czêœciowo rozebrane tory kolejowe, na którym jest masa œmieci, ³¹cznie z rozbitym szk³em. Wyst¹pi-
³em w tej sprawie do dyrekcji okrêgowej PKP, która przekaza³a moje wyst¹pienie dyrekcji regionalnej
PKP. Jednak¿e mimo up³ywu kilku miesiêcy do tej pory ani nie otrzyma³em odpowiedzi, ani te¿ nie
nast¹pi³a zmiana stanu faktycznego i ten dworzec w dalszym ci¹gu odstrasza ludzi i stanowi bardzo
brzydk¹ wizytówkê Polski. Dlatego pozwoli³em sobie wyst¹piæ z tym oœwiadczeniem.




